
Noten 

Noot 1 (zie blz. 5854) 

Herziening Kieswet 

Gewijzigd amendement van de leden Van Otterloo en Rienks op stuk nr. 55, 
ertoe strekkende voor alle verkiezingen voor de vertegenwoordigende 
organen met 19 of meer zetels een kiesdrempel van een volle kiesdeler te 
laten gelden 

Gevolgen voor de zetelaantallen van de algemeen bekende politieke groepe-
ringen in de gemeenteraden (van 19 of meer zetels) 

Provincie (aantal raden Partij ' Aantal raden met 19 of meer Aantal raden waaruit 
met 1 9 of meer zetels) zetels, waarin partij zitting partij zou verdwijnen 

heeft (totaal aantal zetels) 

1 
1 

1 
1 

1 
1 

1 
1 

Groningen 
(6) 

D66 
GPV 

3(4) 
2(3) 

Friesland 
(12) 

D66 
PCG 

3(3) 
4 ( 4 ) 

Drenthe 
(4) 

GPV 
PCG 

2(3) 
2(2) 

Overijssel 
(15) 

GPV 
RPF 

4 (6 ) 
5(8) 

Flevoland 
(4) 

PCG 2(2) 

Gelderland 
(28) 

D66 13(17) 

Utrecht 
(10) 

PCG 6(9) 

Noord Holland 
(22) 

D66 
PCG 

17 (32) 
3(3) 

Zuid-Holland 
(31) 

RPF 
PAK 

2(4) 
20 (36) 

Zeeland 
(4) 

D66 4(4) 

IMoord-Brabant 
(26) 

D66 
PAK 

11 (14) 
12 (24) 

Limburg 
(13) 

VVd 
PPR 

13 (32) 

1(1) 

1 PCG: indien twee of meer van de protestants-christelijke groeperingen (GPV, RPF en SGP) 
gezamenlijk zijn opgetreden, eventueel met andere protestants-christelijke groepen. 
PAK: indien een gecombineerde lijst is uitgekomen van twee of meer van de algemeen 
bekende groeperingen CPN, D66, PPR, PSP en PvdA of indien het een duidelijke linkse 
combinatie betreft bijvoorbeeld «progressief ...». 

Noot 2 (zie blz. 5867) 

Noot 0069 

Interpellatievragen van het lid 
Stoffe len (P.v.d.A.) aan de 
ministers van Justit ie en van Binnen-
landse Zaken 

1. Is de minister van Justitie van 
mening, dat er over de herverdeling 
van de politiesterkte en met name 
voor de rijkspolitie nog zoveel f inan-
ciële problemen zijn, dat op dit 
moment geen sprake kan zijn van 

herverdeling van de politiesterkte? 
Heeft hij dit in een brief aan de 
minister van Binnenlandse Zaken 
uiteengezet? 

2. Is de minister van Binnenlandse 
Zaken van mening, dat het 'sterkte-
verdeelvraagstuk' nu moet en zal 
worden opgelost en 'het wachten op 
de steen der wijzen' de 'de slechtste 
dienst zou zijn, die de politie te 
bewijzen is'? 

3. Wil de minister van Justitie 
aangeven, welke financiële 

problemen voor de Rijkspolitie een 
herverdeling van de politiesterkte 
thans onmogelijk dan wel buiten-
gewoon moeilijk uitvoerbaar maken? 

4. Wil de minister van Justitie thans 
wel de eerder gestelde en niet 
beantwoorde vraag beantwoorden, 
of hij bereid is voorstellen tot 
verhoging van de begroting voor de 
rijkspolitie te doen, die nodig zijn 
teneinde een goede dienstuitvoering 
bij de rijkspolitie te waarborgen? 

5. Aan welke financiële problemen 
voor gemeenten met gemeentepo-
litie denkt de minister van Binnen-
landse Zaken als hij spreekt over de 
'vele problemen' die voor de 
gemeentepolitie op hem afkomen? 

6. Wanneer denken beide ministers 
het standpunt van het kabinet over 
de herverdeling van de politiesterkte 
aan deze Kamer mede te delen? 

7. Zijn beide ministers er zich van 
bewust, dat dat definitieve standpunt 
van het kabinet nu binnen enkele 
weken aan deze Kamer meegedeeld 
moet worden wil de uitgebreide 
commissievergadering over de 
herverdeling van de politiesterkte en 
de financiële problemen bij de Rijks-
politie op 29 mei as . door kunnen 
gaan? 
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